

scoot

wonderful indonesia

千庙迎春

6天5晚

山口洋元宵盛典

Pontianak • Singkawang Cap Go Meh Festival Tour



Cap Go Meh 元宵盛典 | Tatung 传统文化巡游 | 千庙之城山口洋 | 赤道纪念碑 | 加布斯河游船

DEPARTURE DATE 出发日期		17 - 22 FEB 2027			
SINGLE 单人房	TWIN/TRIPLE/CWB 双人房/三人房	CWB 孩童占床	CNB 孩童无床	AIRPORT TAX 机场税	
\$1848	\$1328	\$1148	\$988	\$160	



01 新加坡 → 坤甸·赤道之城 Sin → Pontianak • The Equator City

Dinner 晚餐

✦ FLIGHT DETAILS: TR340 SIN - PNK 1155/1230

抵达【坤甸苏巴迪奥国际机场】后，由当地导游接机，展开坤甸市区观光。途经【穆贾希丁清真寺】，随后参观【Radakng 长屋】——印尼最大的民族传统长屋之一，全长约138米、高约7米。途中经过【传统马来屋】，感受当地多元文化特色。晚餐后前往酒店办理入住及休息。

Upon arrival at [Supadio International Airport] in Pontianak, meet your local guide and begin your city tour. Pass by the [Great Mosque of Mujahidin] before visiting the [Radakng Longhouse], one of Indonesia's largest traditional ethnic houses, measuring approximately 138 metres long and 7 metres high. Continue to pass by a [Traditional Malay House] before dinner at a local restaurant. After dinner, transfer to the hotel for check-in and overnight stay.

Novotel / Golden Tulip / Similar 4★

02 坤甸 → 山口洋·千庙之城 Pontianak → Singkawang • City of a Thousand Temples

Breakfast 早餐 | Lunch 午餐 | Dinner 晚餐

早餐后前往参观【赤道纪念碑】，这里是坤甸最具代表性的地标之一，也是标志地球赤道线的重要景点。随后乘车前往【山口洋】，车程约4.5小时。途中于【Sungai Pinyuh 休息站】短暂停留。抵达山口洋后，感受热闹的【Tatung 仪式游行】，欣赏当地特色的传统文化庆典。晚餐后欣赏璀璨的【2027元宵灯会】，夜幕下的山口洋将被数千盏色彩缤纷的灯笼点亮。随后返回酒店休息。

After breakfast visit the [Equator Monument], one of Pontianak's most iconic landmarks marking the Earth's equatorial line. Continue by coach to [Singkawang], approximately 4.5 hours away, with a short stop at the [Sungai Pinyuh Rest Area]. Upon arrival in Singkawang, experience the vibrant [Tatung Ritual Procession] and witness the unique local cultural traditions. After dinner, enjoy the spectacular [2027 Lantern Festival].

Swiss-Belinn Singkawang / Similar 3★



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357



8858 6778

6323 4556



LICENSE NO.:

TA01285

@singatour.sg

singatour.com

03

山口洋文化探索·海滨风光 Singawang Cultural Discovery · Beach Escape

Breakfast 早餐 | Dinner 晚餐

早餐后展开山口洋市区观光。首先参观【Tri Dharma Bumi Raya Kulor Temple】，欣赏山口洋著名的传统寺庙建筑。随后参观【Tri Dharma Bumi Raya Temple】，拥有悠久历史的当地古老寺庙，并于【I Love Singawang】地标前拍照留念。接着参观【谢氏宗祠】，这座传统建筑建于1902年，由来自中国福建的商人谢守世所建。之后于【圣方济各西西天主教堂】拍照留念，该教堂建于1885年，是当地历史悠久的教堂之一。随后前往【Samudera Indah Beach】欣赏海滨风光，并享受自由活动。晚餐后乘车夜游山口洋，欣赏【Hong Kong Market Area】一带被万盏红灯笼装饰的夜景。随后前往【Kridasana Stadium】参观文化展览及当地市集，之后返回酒店休息。

After breakfast, begin your Singawang city tour with a visit to the 【Tri Dharma Bumi Raya Kulor Temple】, one of the city's well-known traditional temples. Continue to the 【Tri Dharma Bumi Raya Temple】, one of the historic temples in Singawang, followed by a photo stop at the iconic 【I Love Singawang】 sign. Next, visit the 【Xie Clan Heritage House】, a traditional heritage building dating back to 1902 and built by Xie Shou Shi, a trader from Fujian, China. Continue with a photo stop at the historic 【St. Francis of Assisi Catholic Church】, built in 1885.

Enjoy the coastal scenery at 【Samudera Indah Beach】 followed by free time. After dinner, take an evening orientation tour around Singawang to admire the city beautifully decorated with thousands of red lanterns, especially around the 【Hong Kong Market Area】. Continue to the 【Kridasana Stadium】 to experience cultural exhibitions and a local market before returning to the hotel.

Swiss-Belinn Singawang / Similar 3★
OR 或: Horison Ultima / Similar 4★

04

山口洋 Cap Go Meh 庆典 → 坤甸 Singawang Cap Go Meh Festival → Pontianak

Breakfast Box 早餐盒 | Lunch 午餐 | Dinner 晚餐

早餐享用早餐盒，随后前往【山口洋 Cap Go Meh 庆典活动现场】。Cap Go Meh 是当地最具代表性的传统文化庆典之一，其中最瞩目的便是盛大的【Tatung 游行 Tatung Parade】。Tatung 是山口洋独具特色的传统民俗仪式，被当地人视为祈福、驱邪的重要文化活动。届时可欣赏精彩的传统仪式及各种特色表演，感受浓厚而独特的节庆氛围。庆典结束后享用午餐，随后乘车返回坤甸。抵达后前往【Keboen Sajoeck 土产及手信中心】，享有自由购物时间，可选购当地特色零食及伴手礼。

Breakfast enjoy a breakfast box before heading to the 【Singawang Cap Go Meh Festival】 venue. The Cap Go Meh Festival is one of the most significant cultural celebrations in the region, featuring the spectacular 【Tatung Parade】. The Tatung ritual is a unique local tradition, traditionally associated with prayers for blessings and protection from evil spirits. Witness the fascinating rituals, colourful processions and cultural performances that make this festival truly unforgettable. After the festival, enjoy lunch before travelling back to Pontianak. Upon arrival, visit the 【Keboen Sajoeck Souvenir Centre】 for free time to shop for local snacks and souvenirs. After dinner, check in to the hotel and rest.

Novotel / Golden Tulip / Similar 4★

注意：顺序/行程、膳食、航班详情可能会更改，恕不另行通知

NOTE: SEQUENCE OF/ITINERARY, MEALS, FLIGHT DETAILS MAY CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE

05

坤甸文化之旅·加布斯河游船 Pontianak Cultural Tour · Kapuas River Cruise

Breakfast 早餐 | Lunch 午餐 | Dinner 晚餐

早餐后展开坤甸市区观光。首先前往【赤道纪念碑公园】拍照留念，随后参观当地特色店铺，了解以芦荟为主要原料制作的饮品及特色小吃。接着参观【圣约瑟夫大教堂】、【Maha Nirmala Maitreya 佛寺】以及【西加里曼丹客家之家】，进一步认识坤甸多元的宗教与文化特色。午餐后前往【Keboen Sajoeck 土产及手信中心】自由购物。下午视天气及实际情况安排搭乘【传统摩托船】，沿着【加布斯河】展开河上之旅，欣赏坤甸当地的城市景观与河岸风情。晚餐后返回酒店休息。

After breakfast, begin your Pontianak city tour with a photo stop at the 【Equator Monument Park】. Continue to a local shop featuring drinks and snacks made from aloe vera.

Visit the 【Cathedral Church of Saint Joseph】, the 【Maha Nirmala Maitreya Buddhist Temple】 and the 【Hakka House of West Kalimantan】 to discover Pontianak's rich multicultural heritage. After lunch, enjoy free time at the 【Keboen Sajoeck Souvenir Centre】 to shop for local products and snacks. In the afternoon, enjoy a ride on a 【Traditional Motorboat】 along the 【Kapuas River】, subject to weather and local conditions. Take in the riverside scenery and local atmosphere before returning to the hotel after dinner.

Novotel / Golden Tulip / Similar 4★

06

坤甸 → 新加坡 Pontianak → Singapore

Breakfast 早餐

早餐后办理退房，随后送往【坤甸苏巴迪奥国际机场】，搭乘航班返回新加坡或前往下一站城市。6天5晚坤甸·山口洋 Cap Go Meh 庆典之旅至此圆满结束。

After breakfast and hotel check-out, transfer to the 【Supadio International Airport】 for your return flight to Singapore or onward destination. End of the 6D5N Pontianak - Singawang Cap Go Meh Festival Tour.

✦FLIGHT DETAILS: TR341 PNK - SIN 1235/1500



配套包含:

✓ 酷航航空往返机票 (含10公斤手提行李 + 20公斤托运行李)

✓ 行程所列的住宿、交通、行程及餐饮 ✓ 中文导游

PACKAGE INCLUDES:

✓ Roundtrip air ticket via Scoot w/ 10kg hand-carry +

20kg check-in bag / pcs (no limit)

✓ Accommodation, transportation, tour & meals as per itinerary

✓ Chinese-Speaking Tour Guide

配套不包含:

X 机场税 @ \$160/人 (预订时支付)

X 导游以及司机小费 @ \$40/人 (预订时支付)

X 旅游保险、签证费 (如有) X 领队 (如有) \$30/人

PACKAGE EXCLUDE:

X Airport Tax @ \$160/pax (Pay upon booking)

X Tour Guide & Driver Tips @ \$40/pax (Pay upon booking)

X Travel Insurance, Visa fees if any

X Tour Leader fee \$30 (if any)

17.08.26



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357



8858 6778

6323 4556



LICENSE NO.:

TA01285

@singatour.sg

singatour.com